
 1

Znak: OR. 0002.15.2023 
 
Protokół nr LXII/2023 
z sesji Rady Powiatu Rawickiego odbytej w dniu 30 listopada 2023 r. w godz. od 12:00 do 
13:25. 
 
W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 
1. Ceglarek Wiesław 
2. Drozdowski Ryszard - nieobecny  
3. Frąckowiak Katarzyna  
4. Gilewski Jacek  - nieobecny 
5. Heinze Marek  
6. Jagodziński Maciej  
7. Junory Karol 
8. Kołeczko Krzysztof    
9. Kośmider Grażyna 
10. Matysiak Paweł  - nieobecny 
11. Moryson Jakub 
12. Osiecki Radosław  
13. Pawłowski Tadeusz  
14. Popielas Piotr 
15. Sidor Roman 
16. Sperzyński Adam 
17. Węcłaś Szymon 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady-otworzył obrady mówiąc: „Otwieram LXII sesję Rady 
Powiatu Rawickiego”. Powitał wszystkich obecnych uczestniczących w obradach. 
 Stwierdził, że zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz quorum w 
posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co stanowi 82% ustawowego składu Rady, tym samym 
zostaje spełniony wymóg zawarty w § 13 ust. 3 pkt 1 Statutu Powiatu Rawickiego, Rada jest 
władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Następnie zapytał, czy radni wnoszą 
zastrzeżenia, co do trybu lub sposobu zwołania dzisiejszej sesji.  
Radni nie wnieśli zastrzeżeń, co do trybu i sposobu zwołania sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–przedstawił porządek obrad. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.        
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXI Sesji.  
4. Podpisanie Porozumienia o współpracy Powiatu Rawickiego z Powiatem Tatrzańskim. 
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5. Sprawozdanie Starosty Rawickiego z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego  
w okresie międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/114/19 Rady Powiatu Rawickiego 

z dnia 31 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław 
w związku z realizacją projektu pn. „Budowa infrastruktury rowerowej jako alternatywy dla 
komunikacji samochodowej, między miejscowościami Pakosław i Sowy w gminie Pakosław 
wraz z budową energooszczędnego oświetlenia” w ramach Wielkopolskiego Regionalnego 
Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 3. Energia, Działanie 3.3. 
Wspieranie strategii niskoemisyjnych w tym mobilność miejska, Poddziałania 3.3.1. 
Inwestycje w obszarze transportu miejskiego.  

8. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Rawickiego na lata 2023-2034.  

9. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany Uchwały budżetowej na 2023 rok. 
10. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających na rok 2024. 
11. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Rawicki oraz 

realizację projektu w Konkursie Grantowym „Cyberbezpieczny Samorząd” realizowanym w 
ramach Funduszy Europejskich Na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC) Priorytet II: 
Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 – Wzmocnienie krajowego systemu 
cyberbezpieczeństwa.   

12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków. 

13. Podjęcie Uchwały w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego 
prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony zdrowia polegającego na 
zapewnieniu utrzymania operatorskiego Systemu EDM umożliwiającego prowadzenie przez 
Szpital Powiatowy w Rawiczu Sp. z o.o. elektronicznej dokumentacji medycznej, w tym 
usług  e-dokumentacja i e-rejestracja. 

14. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za 
rok szkolny 2022/2023 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Rawicki. 

15. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/426/23 Rady Powiatu Rawickiego 
z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi 
Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2023. 

16. Podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Dębna Polskiego. 
17. Wolne głosy i wnioski. 
18. Zakończenie. 

        
3. Przyjęcie protokołu z LXI sesji. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–poinformował, że protokół z LXI sesji Rady Powiatu 
Rawickiego Radni otrzymali drogą elektroniczną, był wyłożony do publicznego wglądu w 
Starostwie Powiatowym. Nie wniesiono do niego poprawek lub uzupełnień. Przystąpił do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z LXI sesji.  
 
W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem protokołu nr LXI głosowało 14 radnych. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–stwierdził, że Rada przyjęła protokół z LXI sesji.  
 
4. Podpisanie Porozumienia o współpracy Powiatu Rawickiego z Powiatem Tatrzańskim. 
  
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że na ostatniej sesji Rada Powiatu podjęła 
uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Rawickiego do partnerskiej współpracy z Powiatem 
Tatrzańskim. Natomiast podczas dzisiejszej sesji nastąpi podpisanie Porozumienia o 
współpracy pomiędzy naszymi samorządami. Porozumienie to pozwoli na kontynuację 
trwającej już współpracy obu powiatów, wzajemną wymianę doświadczeń, korzystanie z 
dobrych praktyk oraz popularyzację dziedzictwa narodowego.  
 
Piotr Bąk Starosta Tatrzański-podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję Rady Powiatu 
Rawickiego. Dzisiejszy dzień jest ważnym wydarzeniem dla wspólnoty samorządowej. Jak 
wspomniał Pan Przewodniczący współpraca naszych samorządów trwa już jakiś czas. Powiat 
Tatrzański współpracuje z siedmioma powiatami w Polsce: z Powiatem Kartuskim, 
Poznańskim, Międzychodzkim, Łowickim, Świdnickim, Hrubieszowskim, Wadowickim. Jest 
wiele dziedzin, które mogą być polem współpracy, m.in. umacnianie tożsamości regionalnej, 
wymiana doświadczeń, wzajemna promocja. Przypomniał historię powstania Zakopanego i 
powiązań z Wielkopolską. Na zakończenie życzył całej społeczności Powiatu Rawickiego aby ta 
współpraca była z pożytkiem dla wszystkich a młode pokolenie mogło z tej współpracy 
skorzystać.         
  
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-powiedział, że podczas każdej z wizyt w Powiecie 
Tatrzańskim Pan Starosta zabierał nas w miejsca historyczne, czy w góry. Wspólnie z 
samorządowcami z Gmin Powiatu Rawickiego w 2019 roku z Biura Zarządzania Kryzysowego 
był wyjazd szkoleniowy do Zakopanego. Spotkaliśmy się wówczas z Panem Piotrem Bąkiem 
Starostą Tatrzańskim i to był początek naszej współpracy. Pan Starosta wspomniał o 
konkursach dla młodzieży. W roku bieżącym w konkursie organizowanym przez Szkołę 
Podstawową w Sierakowie pn. „Odcienie szarości” główną nagrodę Burmistrza Rawicza 
zdobyła uczennica Liceum Sztuk Plastycznych w Zakopanem. Pomimo odległości łączy nas 
wspólna historia. Dziś z ogromną radością, nadzieją i spojrzeniem w przyszłość podpisujemy 
umowę na dobrą współpracę w kolejnych latach na wielu płaszczyznach.  
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–podziękował Panom Starostom po czym nastąpiło 
podpisanie Porozumienia o współpracy.  
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że Starosta Rawicki przyznał nagrody 
finansowe zawodnikom i trenerom za osiągnięcia sportowe: 
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 Pani Zofii Ratajczak za zdobycie brązowego medalu w pięcioboju podczas Polskiego 
Związku Lekkiej Atletyki Mistrzostw Polski U16 w Wielobojach, które odbyły się w Krakowie 
w dniu 17 września 2022r. 

 Pani Klaudii Piotrowskiej za zdobycie srebrnego medalu w biegu na 600 metrów podczas 
Polskiego Związku Lekkiej Atletyki Mistrzostw Polski U16 – Mały Memoriał Janusza 
Kusocińskiego, które odbyły się w Słubicach w dniu 23 września 2023 r. 

 Panu Franciszkowi Zuterowi za zdobycie złotego medalu w konkurencji trójskoku podczas 
Polskiego Związku Lekkiej Atletyki Halowych Mistrzostw Polski U18, które odbyły się w 
Rzeszowie w dniu 13 lutego 2022 r. 

 Panu Maciejowi Ratajczakowi za osiągnięcia trenerskie w lekkiej atletyce. Pan Maciej 
Ratajczak jest trenerem wyróżnionych sportowców. 

 Pani Agacie Polowczyk za osiągnięcia trenerskie w piłce nożnej kobiet, a w szczególności za 
zdobycie tytułu Młodzieżowego Mistrza Polski w Futsalu Kobiet do lat 15 z drużyną Klubu 
Sportowego „Sparta” w Miejskiej Górce. 

 
Pan Adam Sperzyński Starosta Rawicki wraz z Panem Romanem Sidorem Przewodniczącym 
Rady wręczyli nagrody.   
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–podziękował Gościom za przybycie i  udział w sesji Rady 
Powiatu Rawickiego. Zaprosił do zwiedzania naszego powiecie życząc udanego pobytu na 
Ziemi Rawickiej. Następnie zarządził przerwę od godz. 12:35 do godz. 12:45. 
Po wznowieniu obrad wszyscy Radni byli obecni.   
 
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu Rawickiego w okresie 
międzysesyjnym. 
       
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-przedstawił sprawozdanie stanowiące załącznik nr 2 do 
protokołu. Ponadto przedstawił prezentację z bieżącej działalności powiatu w okresie 
międzysesyjnym stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu.  
 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że w dniu dzisiejszym wpłynęły interpelacje 
Radnego Radosława Osieckiego w sprawie budowy lodowiska w Rawiczu załącznik nr 4 do 
protokołu oraz kosztów ponoszonych przez Powiat Rawicki na działania promocyjne w 
mediach załącznik nr 5 do protokołu. 
 
W trakcie wypowiedzi Pana Starosty z sali posiedzeń wyszedł a następnie powrócił Radny 
Karol Junory. 
 
7. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/114/19 Rady Powiatu Rawickiego 
z dnia 31 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pakosław 
w związku z realizacją projektu pn. „Budowa infrastruktury rowerowej jako alternatywy dla 
komunikacji samochodowej, między miejscowościami Pakosław i Sowy w gminie Pakosław 
wraz z budową energooszczędnego oświetlenia” w ramach Wielkopolskiego Regionalnego 
Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 3. Energia, Działanie 3.3. 
Wspieranie strategii niskoemisyjnych w tym mobilność miejska, Poddziałania 3.3.1. 
Inwestycje w obszarze transportu miejskiego.  
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Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali. Pan 
Jarosław Trawka Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg szczegółowo omówił go na 
posiedzeniach Komisji i Zarządu. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec ich 
niewniesienia przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/460/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/114/19 Rady 
Powiatu Rawickiego z dnia 31 października 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Pakosław w związku z realizacją projektu pn. „Budowa infrastruktury rowerowej jako 
alternatywy dla komunikacji samochodowej, między miejscowościami Pakosław i Sowy 
w gminie Pakosław wraz z budową energooszczędnego oświetlenia” w ramach 
Wielkopolskiego Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2014-2020, Oś Priorytetowa 3. 
Energia, Działanie 3.3. Wspieranie strategii niskoemisyjnych w tym mobilność miejska, 
Poddziałania 3.3.1. Inwestycje w obszarze transportu miejskiego, głosowało 14 radnych, 
uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
8. Podjęcie Uchwały w sprawie  dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Powiatu Rawickiego na lata 2023-2034. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady-poprosił Panią Barbarę Nogę Skarbnika Powiatu, 
o omówienie projektu uchwały. 
 
Barbara Noga Skarbnik Powiatu–powiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 
Rawickiego dokonano zmiany w 2023 roku. Dochody ogółem umniejszono o 3.920.533,87 zł, 
wydatki ogółem umniejszono o 2.113.555,58 zł, przychody zwiększono o 1.806.978,29 zł. 
Zmiany dokonano także w roku 2024, dochody zwiększono o 6.173.133,01 zł, wydatki ogółem 
o 7.612.648,43 zł, przychody 1.439.515,42 zł. W załączniku nr 2 Wykaz przedsięwzięć 
wprowadzono osiem nowych przedsięwzięć w zakresie przebudowy dróg powiatowych, 
projektu realizowanego w Zespole Szkół Zawodowych oraz dotacja celowa dla Województwa 
Wielkopolskiego. Zmiany dokonano w dwóch przedsięwzięciach:  
- Pomoc finansowa dla Gminy Pakosław,  
- Modernizacja budynku głównego Szpitala Powiatowego w Rawiczu. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady- podziękował a wobec niewniesienia pytań i uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  
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Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/461/23 w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Powiatu Rawickiego na lata 2023-2034, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
9. Podjęcie Uchwały w sprawie dokonania zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.    
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady-poprosił Panią Barbarę Nogę Skarbnika Powiatu, 
o omówienie projektu uchwały. 
   
Barbara Noga Skarbnik Powiatu–powiedziała, że dochody budżetu Powiatu Rawickiego 
umniejszono o 3.920.533,87 zł, wydatki o 2.113.555,58 zł, przychody zwiększono o 
1.806.978,29 zł. Wnioski kierowników jednostek organizacyjnych dotyczących poszczególnych 
zmian, zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu Komisji. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady- podziękował a wobec niewniesienia pytań i uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/462/23 w sprawie dokonania zmiany uchwały budżetowej na 
2023 rok, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
10. Podjęcie Uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

statków lub innych obiektów pływających na rok 2024. 
  
Roman Sidor Przewodniczący Rady-powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali. Pani 
Magdalena Binkowska-Zaremba Zastępca Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
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Ochrony Środowiska szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji i Zarządu. Zapytał, czy 
są pytania do projektu uchwały a wobec ich niewniesienia przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/463/23 w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających na rok 2024, głosowało 14 
radnych, uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 

   
11. Podjęcie Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez Powiat Rawicki oraz 

realizację projektu w Konkursie Grantowym „Cyberbezpieczny Samorząd” realizowanym 
w ramach Funduszy Europejskich Na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC) Priorytet II: 
Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 – Wzmocnienie krajowego systemu 
cyberbezpieczeństwa.    

 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali. Pani 
Izabela Sarnowska Sekretarz Powiatu szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji i 
Zarządu. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec niewniesienia pytań i uwag 
przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/464/23 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie przez 
Powiat Rawicki oraz realizację projektu w Konkursie Grantowym „Cyberbezpieczny Samorząd” 
realizowanym w ramach Funduszy Europejskich Na Rozwój Cyfrowy 2021-2027 (FERC) 
Priorytet II: Zaawansowane usługi cyfrowe, Działanie 2.2 – Wzmocnienie krajowego systemu 
cyberbezpieczeństwa, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
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12. Podjęcie Uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Rawickiego 
na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 
do rejestru zabytków. 

    
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz ze sprawozdaniem 
radni otrzymali, Pani Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju 
szczegółowo omówiła go na posiedzeniach Komisji i Zarządu. Zapytał, czy są pytania do 
projektu uchwały a wobec niewniesienia pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/465/23 w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu 
Powiatu Rawickiego na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 
zabytku wpisanym do rejestru zabytków, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 
11 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
13. Podjęcie Uchwały w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa Wielkopolskiego 

prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony zdrowia polegającego na 
zapewnieniu utrzymania operatorskiego Systemu EDM umożliwiającego prowadzenie 
przez Szpital Powiatowy w Rawiczu Sp. z o.o. elektronicznej dokumentacji medycznej, 
w tym usług  e-dokumentacja i e-rejestracja. 

 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały  radni otrzymali, Pani 
Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju szczegółowo omówiła go na 
posiedzeniach Komisji i Zarządu. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec 
niewniesienia pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/466/23 w sprawie powierzenia Samorządowi Województwa 
Wielkopolskiego prowadzenia zadania publicznego w zakresie ochrony zdrowia polegającego 
na zapewnieniu utrzymania operatorskiego Systemu EDM umożliwiającego prowadzenie przez 
Szpital Powiatowy w Rawiczu Sp. z o.o. elektronicznej dokumentacji medycznej, w tym usług  
e-dokumentacja i e-rejestracja, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
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Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
14. Podjęcie Uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2022/2023 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Rawicki. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały wraz z informacją radni 
otrzymali, Pani Katarzyna Łęcka Naczelnik Wydziału Oświaty, Promocji i Rozwoju szczegółowo 
omówiła go na posiedzeniach Komisji i Zarządu. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a 
wobec niewniesienia pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/467/23 w sprawie przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań 
oświatowych za rok szkolny 2022/2023 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Rawicki, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
15. Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/426/23 Rady Powiatu Rawickiego 

z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków finansowych 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych Powiatowi 
Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2023. 

 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały  radni otrzymali, Pani Ewa 
Szczepaniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie szczegółowo omówiła go na 
posiedzeniach Komisji. Zapytał, czy są pytania do projektu uchwały a wobec niewniesienia 
pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/468/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr LV/426/23 Rady Powiatu 
Rawickiego z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie określenia zadań i wysokości środków 
finansowych Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przekazanych 
Powiatowi Rawickiemu na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w roku 2023, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 14 do 
protokołu. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
16. Podjęcie Uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Dębna Polskiego. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–powiedział, że projekt uchwały radni otrzymali, został 
rozpatrzony na posiedzeniach Komisji. O jego omówienie poprosił Pana Krzysztofa Kołeczko 
Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Krzysztof Kołeczko Radny, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji-powiedział, że  
w październiku br. do Starostwa Powiatowego w Rawiczu wpłynęła petycja mieszkańców 
Dębna Polskiego, którzy proszą o budowę chodnika w ciągu drogi powiatowej na ul. Rawickiej. 
We wschodniej części tej ulicy jest ścieżka rowerowa i chodnik ale od pewnego momentu do 
końca wioski chodnika brak. Mieszkańcy wskazują, iż drogą tą poruszają się dzieci udające się 
na przystanek autobusowy, ponadto problem był przedstawiany Radzie Powiatu już w roku 
2011. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała skargę za zasadną i  wnosi  o zabezpieczenie w 
roku 2024 środków finansowych na wykonanie budowlano-wykonawczej oraz kosztorysowej 
dla przedmiotowego zadania.  
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–zapytał, czy są pytania lub uwagi do projektu uchwały a 
wobec niewniesienia pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 
 
W głosowaniu uczestniczyło 14 radnych.  

Za przyjęciem Uchwały Nr LXII/469/23 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Dębna 
Polskiego, głosowało 14 radnych, uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  
ZA:14 
Ceglarek Wiesław, Frąckowiak Katarzyna, Heinze Marek, Jagodziński Maciej, Junory Karol, 
Kołeczko Krzysztof, Kośmider Grażyna, Moryson Jakub, Osiecki Radosław, Pawłowski Tadeusz, 
Popielas Piotr, Sidor Roman, Sperzyński Adam, Węcłaś Szymon. 

Nieobecni: 3 
Drozdowski Ryszard, Gilewski Jacek, Matysiak Paweł. 
 
17. Wolne głosy i wnioski. 

 
Roman Sidor Przewodniczący Rady–zapytał, czy poza tematyką dzisiejszego posiedzenia Radni 
mają inne pytania lub uwagi.     
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Radosław Osiecki Radny-na posiedzeniu komisji mówiliśmy o dachu sali w Sierakowie. 
Zadzwonił do Urzędu Gminy w Rawiczu w tej sprawie i dowiedział się, że Powiatowy Inspektor 
Nadzoru Budowlanego wydał decyzję o zamknięciu sali. 
 
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-wydanie decyzji przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego poparte było wydaną wcześniej ekspertyzą. Z ekspertyzy wynikało, iż jest duże 
zagrożenie dla osób korzystających, stąd taka decyzja.     
 
Grażyna Kośmider Radna-Radna Rady Miejskiej Gminy Rawicz Wioletta Nizołek prosiła o 
przekazanie wniosku dotyczącego wykonania chodnika na ulicy Dubińskiej i Góreckiej w Słupi 
Kapitulnej.  
 
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-Pani Radna Wioletta Nizołek zwróciła się z powyższymi 
tematami w formie interpelacji, na którą otrzymała odpowiedź. Na ul. Dubińskiej są jeszcze 
fragmenty starej nawierzchni chodnika. Czeka na informacje, czy na terenie Słupi Kapitulnej 
powstaną plany budowy sieci kanalizacyjnej. Uważa, że nie ma sensu kładzenie nowej 
nawierzchni, jeżeli miałyby być prowadzone prace związane z budową sieci kanalizacyjnej 
sanitarnej, ponieważ do dnia dzisiejszego Słupia Kapitulna takiej nie posiada. Z kolei jeśli 
chodzi o ul. Górecką w kierunku m. Niemarzyn temat jest znany, po żadnej stronie jezdni nie 
ma chodnika. Jest to krótki odcinek drogi przy którym znajduje się kilka posesji, jednak nie ma 
gdzie odprowadzić wody i prawdopodobnie trzeba będzie budować sieć kanalizacji deszczowej 
drogowej. Chcąc kompleksowo podejść do tematu przeanalizowano sytuację prawną 
nieruchomości. Okazało się, że nie wszystkie nieruchomości mają uregulowaną sytuację 
prawną, dlatego rozpoczęto procedurę jej uregulowania. Najlepszym rozwiązaniem będzie 
przygotowanie kompleksowej przebudowy szczególnie na odcinku Słupia Kapitulna-Niemarzyn 
i wówczas chodnik będzie ujęty w projekcie.            
 
Grażyna Kośmider Radna-Komisja Spraw Społecznych i Rolnictwa złożyła wnioski do Zarządu 
Powiatu. Jeśli chodzi o salę gimnastyczną w Zespole Szkół Zawodowych zapytała, czy był 
właściwy nadzór. Chodzi o szatnię, pomieszczenie wykorzystywane do zajęć ruchowych np. 
fitness, gdzie nie było żadnego gniazdka elektrycznego. Podobnie na galeryjce nad salą 
gimnastyczną brakuje gniazdka elektrycznego. W salach lekcyjnych nie przewidziano 
możliwości otwarcia okien i tam powinny być zamontowanie klimatyzatory.   
 
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-uznajemy to uchybienie a brak gniazdka zostanie usunięty. 
W trakcie użytkowania wychodzą pewne mankamenty i ma nadzieję, że pewne rzeczy będzie 
można poprawić aby funkcjonalność nowego budynku była bardziej przyjazna dla 
użytkowników.    
 
Grażyna Kośmider Radna-zapytała, czy w kwestii poprawy funkcjonalności pryszniców zostaną 
zastosowane jakieś rozwiązania.    
 
Adam Sperzyński Starosta Rawicki-powiedział, że Zarząd udzieli odpowiedzi na wnioski 
Komisji.   
 
Jakub Moryson Wicestarosta-kwestie poruszone we wniosku Komisji są znane Zarządowi. 
Dyrektor szkoły na bieżąco informuje nas o usterkach, jakie wychodzą w trakcie użytkowania.  
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Roman Sidor Przewodniczący Rady–podziękował i powiedział, że o terminie kolejnej sesji Rady 
Powiatu Rawickiego Państwo Radni zostaną poinformowani.     
 
18. Zakończenie. 
 
Roman Sidor Przewodniczący Rady – zamknął LXII sesję Rady Powiatu Rawickiego.  

 
 
Przewodniczący Rady 
  

Protokołowała:            (-) Roman Sidor 
podinspektor                                                                                     

 (-)Zofia Rogala  


